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Kietrz, dn. 11 lutego 2014 roku 

 

Protokół Nr XL/2014 

z sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 30 stycznia 2014 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13ºº 

Stan Rady: 15 radnych (nieobecna Bronisława Pawlik)
 

 

Uczestnicy sesji: 

Burmistrz Kietrza- Józef Matela 

Zastępca Burmistrza Kietrza – Jacek Karpina 

Sekretarz Gminy – Leszek Wilk 

Kierownik MOPS- Ryszard Kasprzycki 

Kierownik Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Melioracji- Jadwiga Wróbel 

Zakład Analiz Środowiskowych- Paweł Czupryn 

Liderzy Odnowy Wsi: Stanisława Taratuta, Joanna Jacheć, Danuta Rudnicka 

Sołtysi: Stanisław Babiniec, Jolanta Foryś, Anna Tworek, Maciej Telega, Sitnik Bolesław, Maria 

Leusz  

Opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej- Dorota Przysiężna- Bator 

Radni Młodzieżowej Rady Miejskiej 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Czesław Gil otworzył sesję i na podstawie listy obecności stwierdził, 

że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Propozycji zmian porządku nie zgłoszono.  

 

1. Rozpoczęcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXIX sesji z dnia 19 grudnia 2013 roku.   

4. Informacje: 

- Burmistrza Kietrza o swojej pracy w okresie międzysesyjnym,  

-Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych komisji w okresie międzysesyjnym. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Debata o ochronie środowiska oraz utrzymaniu porządku i czystości w gminie. Odnowa wsi. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

7.2 zmiany uchwały Nr XXXVIII/297/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 28 listopada 

2013r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

7.3  przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla gminy Kietrz na lata 2014-2017 z 

perspektywą na lata 2018-2021 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko ,,Programu Ochrony 

Środowiska dla gminy Kietrz na lata 2014-2017 z perspektywą na lata 2018-2021”; 

7.4 Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Kietrz na rok 2014;  

7.5 określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości i wysokości stawki procentowej; 

7.6 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką nr 590 

położonej w Ściborzycach Wielkich, stanowiących własność Gminy Kietrz.  

7.7 ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Pomoc gminy 

w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 

7.8 określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 

zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 
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7.9 podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania na lata 2014-2020 

7.10 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/284/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 26 września 

2013 roku w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kietrz.  

 

 

8.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Informacje bieżące. 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2014 roku. 

 

Uwag nie wniesiono: protokół został przyjęty głosami: 13 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących 

się. 

 

Pan Marian Węgrzynowicz wręczył Burmistrzowi Kietrza medal ,,Przyjaciel Sportu Szkolnego”. 

 

4. Informacje 

 Burmistrza Kietrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Kietrza przedstawił informacje dotyczące pracy w okresie międzysesyjnym – w załączeniu 

do protokołu.  

 

 Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Mirosław Skoczylas przedstawił informacje dotyczące pracy Komisji w okresie 

międzysesyjnym (jak w protokołach Komisji). 

 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Złożyłem na ręce Pracownika Biura Rady dwie interpelacje i proszę o odpowiedź na piśmie. 

Na Wspólnym posiedzeniu komisji, w którym uczestniczyła firma Węglopol, pytałem co w przypadku 

gdy nie będzie można zapewnić wsadu. Węglopol informował, że nie ma takiej możliwości a teraz 

Naprzód rzeczywiście nie może zapewnić takiej ilości wsadu. 

 

Radny Kazimierz Tracz: 

Ostatnio na sesji pytałem o szczury ze śmietniska. Co zostało zrobione w tej sprawie? 

Mieszkańcy Kietrza za mirażem, mieszkają na terenie gdzie nie ma ulic i stanowi to dla nich problem.  

Pytanie o transport Pana XX. Czy jest możliwość przejeżdżania do Czech przez inne nasze drogi? Bo 

obecnie trasa przez Krnov jest dość daleka. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

 Wnioskuję o zmianę istniejącego oznakowania przy ul. Kościuszki. Strefa zamieszkania na znak 

zakaz zatrzymywania się. Ile mandatów nałożyła Policja i SM w okresie grudzień- styczeń za złe 

parkowanie w w/w miejscu? 
W odpowiedzi na pytanie o koszt utworzenia parkingu koło cmentarza otrzymałem odpowiedź 

niezrozumiałą. Proszę podać konkretną kwotę. Ile gmina wydała na ten cel? 

Pytanie do Przewodniczącego: Dlaczego nie zamieszcza Pan pism skierowanych do wszystkich 

Radnych? 
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Radny Andrzej Wójtowicz: 

Dlaczego podczas odbierania worków z odpadami firma nie zostawia nowych worków? Gdzie szkoła 

ma zbierać odpady przez te kilka dni? 

Sołtys Maciej Telega: 

W Pilszczu są lekarze dwa razy w ciągu tygodnia. Można coś z tym zrobić aby zwiększyć ilość?  

W godzinach popołudniowych lekarz nie może wypisać recepty i skierowania na badania. 

 

 

Radny Damian Bosowski: 

 Jaki jest koszt od 01.07 do końca roku 2013 za wywóz odpadów? Ile wpłynęło pieniędzy do 

Urzędu z opłat śmieciowych. Ile odpadów zostało odebranych?  

 

Radny Lech Duda: 

Czy można oddać budynek po byłej Strażnicy w Pilszczu ludziom, którzy go wyremontują? 

Utworzą spółdzielnie? 

 

6. Debata dotycząca ochrony środowiska, utrzymania porządku i czystości w gminie oraz 

odnowa wsi. 
 

Kierownik referatu ochrony środowiska, rolnictwa i melioracji przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

zadań referatu oraz odnowy wsi za rok 2014. (W załączeniu do protokołu.) 

 

Lider Odnowy Pani Danuta rudnicka przedstawiła szczegółowe sprawozdanie z odnowy wsi Pilszcz. 

(w załączeniu do protokołu) 

 

Józef Lantych: 

1) Mieszkam na ulicy Krasińskiego. Budynek został odremontowany ale szczyt się sypie. 

2) Zgodnie z prawem budowlanych klatki schodowe musza być malowane co 5 lat a u mnie 19 

lat już nie była. Jak w melinie wygląda. 

3) Jest problem z lekarzami. Pisze, że są do godziny 17 a ich już o 15 nie ma. Recept nie 

wypisują bo do rodzinnego trzeba iść.  

 

Sołtys Stanisław Babiniec przedstawił sprawozdanie z odnowy wsi Wojnowice. (W załączeniu do 

protokołu.) 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

 Pytanie do Pani kierownik. Kto i w jaki sposób z ramienia gminy ewidencjonuje odpady segregowane 

i niesegregowane z Gminy Kietrz? 

 

Kierownik Jadwiga Wróbel: 

Informacje o segregowanych i niesegregowanych śmieciach są raportowane miesięcznie. Raporty są 

robione zgodnie z karta odpadów. Realizacje ustawy zgodnie z ustawą kontroluje Straż Miejska. 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Czyli Państwo bazujecie na materiałach, które dostarcza firma Naprzód? 

 

Kierownik Jadwiga Wróbel: 

Dostajemy karty przekazania odpadów i analizujemy raporty. 

 

Józef Lantych: 

Worki na śmieci może lepiej dawać mniejsze bo te się nie mieszczą w domu. Może lepiej 

reklamówki? 

 

L.O. Danuta Rudnicka: 
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Początek remontu w WDK w Pilszczu. Czy mogło by dojść do spotkania z mieszkańcami w sprawie 

tego remontu? 

Burmistrz Kietrza: 

Byłem z Panem Radnym zobaczyć jak ten remont wygląda. Jeśli mieszkańcy mnie zaproszą to chętnie 

przyjadę. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Po prezentacji z odnowy wsi widać, że miasto Kietrz pozostaje daleko z tyłu. Skupiamy się na 

inwestycjach. Czy służby powiatowe, wojewódzkie mogły by posprzątać swoje drogi? Droga 

wojewódzka w Kietrzu jest brudna. Chodniki są brudne po zimie.   

 

Burmistrz Kietrza: 

My nie mamy nic do dróg powiatowych i wojewódzkich. My ich możemy prosić a oni zrobią swoje.  

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Są zapisy w małym i dużym regulaminie o utrzymaniu porządku. Kiedy te zapisy będą przestrzegane? 

Na ulicach nie ma koszy. Regulamin jest ale pieniędzy na realizacje jego nie ma. Drugi temat: 

regulamin szczegółowy- właściciele psów. Po 1 lipca nic nie zostało w tej sprawie zrobione. Odchody 

psów, kotów zalewają nas. 

 

Kierownik Jadwiga Wróbel: 

Odpowiedź na pytanie Pana Bosowskiego znajduje się w sprawozdaniu na stronie 21. Kwota zebrana 

od mieszkańców to 600 tys. natomiast koszty wywozów odpadów to nie są jedyne koszty realizacji 

ustawy. 

 

Józef Lantych: 

8 J/kg o co chodzi z tym spalaniem? Może jakąś umowę warto podpisać żeby te śmieci spalać na 

ciepło? 

 

Przewodniczący: 

Chodzi o to aby śmieci przetwarzane miały odpowiednią kaloryczność, co zagwarantuje ciągłość 

przetwarzania odpadów. 

 

Burmistrz Kietrza: 

W przyrodzie ilość energii jest stała. Energia kinetyczna jest równa potencjalnej. Zastanawiamy się 

dalej nad utworzeniem spółki. Jeżeli papier jest mniej kaloryczny niż 8J/kg to wyprodukujemy mniej 

energii. Będą mniejsze dochody i nie wiadomo czy będzie się to opłacało.  

 

O godzinie 15.10 Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
7.1 zmiany Budżetu Gminy Kietrz na rok 2014; 

Komentarz do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Radny Damian Bosowski: 

Jaka jest dodatkowa miesięczna opłata na obsługę wydatków energetycznych? 

 

Skarbnik Gminy: 

Siedemnaście tysięcy za I kwartał. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 
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11 głosów za, 0 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

 

7.2 zmiany uchwały Nr XXXVIII/297/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 28 listopada 

2013r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

 

Komentarz do uchwały przedstawiła Pani Kierownik. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Jak dyskutowaliśmy wcześniej na ten temat było wiele niewiadomych. W jaki sposób byłoby to 

odbierane? 

 

Kierownik Jadwiga Wróbel: 

W wyznaczonych punktach. 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Nie wyobrażam sobie tego. W wyznaczonych punktach. Ludzie stworzą zagrożenie chemiczne.  

 

Przewodniczący: 

Ja sobie nie wyobrażam zbiórki chemikaliów w wyznaczonych punktach. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

9 głosów za, 2 głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące. 

 

7.3  przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla gminy Kietrz na lata 2014-2017 z 

perspektywą na lata 2018-2021 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko ,,Programu 

Ochrony Środowiska dla gminy Kietrz na lata 2014-2017 z perspektywą na lata 2018-2021”; 

 

Komentarz do uchwały przedstawiła Pani Kierownik. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Pan Paweł Czupryn Przedstawił Program oraz Prognozę. 

 

Kazimierz Tracz: 

Zapylenie PM co to znaczy? 

 

Pan Paweł Czupryn: 

Pył PM10 jest to pył zawieszony w powietrzu. Zanieczyszczenie powietrza. Badanie było 

przeprowadzone w 2005 roku na obszarach miejskich.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.4 Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Kietrz na rok 2014; 

Komentarz do uchwały przedstawił Sekretarz Gminy. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Radna Iwona Lachowicz- Dąbkowska: 

Czy jest już kandydat na stanowisko asystenta rodziny? 

 

Kierownik Ryszard Kasprzycki: 

Jest już zatrudniona osoba o wykształceniu pedagogicznym- praca socjalna. 
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Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.5 określenia warunków udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości i wysokości stawki procentowej; 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

 

Radny Lesław Kuśnierz: 

Proponuję bonifikatę 30 % zgodnie z naszymi bonifikatami. 

 

Przewodniczący poddał wniosek Radnego Kuśnierza pod głosowanie.  

9 głosów za, 0 głosów przeciw, 5 głosy wstrzymujące. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały z 30% bonifikatą pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

9 głosów za, 0 głosów przeciw, 5 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.6 wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży nieruchomości oznaczonej działką 

nr 590 położonej w Ściborzycach Wielkich, stanowiących własność Gminy Kietrz.  

 

Komentarz do uchwały przedstawił Burmistrz Kietrza. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.7 ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania ,,Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 

Komentarz do uchwały przedstawił Kierownik MOPS. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

 

7.8 określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-

2020 

 

Komentarz do uchwały przedstawił Kierownik MOPS. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.9 podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa 
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w zakresie dożywiania na lata 2014-2020; 

 

Komentarz do uchwały przedstawił Kierownik MOPS. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

7.10 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVI/284/2013 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 26 

września 2013 roku w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kietrz.  

Komentarz do uchwały przedstawił Kierownik MOPS. (komentarz przesłany radnym wraz z 

projektem uchwały). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła uchwałę głosami: 

14 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosy wstrzymujące. 

 

 

8.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
Burmistrz Kietrza: 

Na interpelacje Radnego Łobosa odpowiem na piśmie. Jeśli chodzi o wsad to robiąc biznesplan zostały przyjęte 

dane statystyczne z wcześniejszych okresów. Gminy odprowadzają nielegalnie śmieci na wysypisko w 

Dzierżkowicach. Śmieci musza mieć odpowiednia kaloryczność aby to przedsięwzięcie się opłacało dlatego 

Politechnika Częstochowska robi nam ekspertyzę odpadów pod względem kaloryczności. 

Pytanie Pana Tracza odpowiedź zostanie przygotowana w formie pisemnej. Sprawa ulicy bez nazwy, uchwała 

jest przygotowana ale musimy poczekać na stanowisko Radcy Prawnego. Jeśli chodzi o transport to transport 

rolny nie ma ograniczeń na trasie Kietrz- Trebom i na tym odcinku co powstanie w Ściborzycach. Co do reszty 

pojazdów to należy to z ustalić z zarządem.  

Pytania Pana Maryszczaka odpowiedź zostanie przygotowana w formie pisemnej. 

Pytanie Pana Wójtowicza: My ten problem znamy nie od dziś. W specyfikacji została podana szacunkowa ilość 

worków na podstawie lat 2008-2009. Firma wydaje worki ale sporo na szkło i na odpady biodegradalne brakuje. 

Pytanie Pana Telegi: Jeśli chodzi o opiekę medyczna to o ile problem dotyczy lekarzy to postaram się zwołać 

Radę Lecznictwa i zadać to pytanie dyrektorowi. 

Pytanie Pana Bosowskiego Pani kierownik udzieliła odpowiedzi. 

Pytanie Pan Duda trzeba będzie przygotować takie ogłoszenie dotyczące budynku Strażnicy. 

 

 

9. Informacje bieżące. 

Radny Krzystzof Łobos: 

Czy nie dałoby się zamontować przy przychodni dzwonka jak przy poczcie?  

Pan Przewodniczący Stałych Komisji chciał przeczytać w skrócie bardzo ważny protokół. Niemal dokonano 

zamachu na jawność komisji. Te spostrzeżenia i wnioski potwierdzają to co mówię od dwóch lat. 

 

Przewodniczący: 

Panie Radny to wynikało z braku czasu. Protokół jest dostępny na BIPie. 

 

Burmistrz Kietrza: 

Są to stwierdzenia komisji. Przyjąłem je i teraz ustosunkujemy się do nich. 

 

Radny Andrzej Wójtowicz: 

Gdzie szkoła ma zbierać odpady jak worków nie ma? 

 

Burmistrz Kietrza: 

Tereny niezamieszkałe są zgodne z deklaracją. Może warto ja zmienić? 

 

Radny Mirosław Skoczylas: 

Nie było złej woli z mojej strony. Gdybym wiedział o interpelacji na pewno odczytałbym od razu w całości 

protokół. Nie oczekiwaliśmy odpowiedzi na piśmie bo Pani Skarbnik nam na wszystko odpowiedziała.  
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Przewodniczący: 

Odpowiedź na pytanie Radnego Maryszczaka. Otrzymałem pismo zaadresowane na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej nie do Rady Miejskiej. Na dole w stopce było do wiadomości : Rady Rady Miejskiej w Kietrzu. Czyli 

zgodnie z zasadami pisania pism, pismo było skierowane do mnie z informacją na dole strony, że przekazał Pan 

ją również osobno Radnym. Jeśli Pan chciał te pismo przekazać Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej to 

dlaczego nie zaadresował Pan tego pisma na niego? 

 

Przewodniczący: 

Turniej Samorządowy odbywa się według Harmonogramu. Chętnych zapraszamy. Zbierane są datki na wigilię 

dla potrzebujących. Panie Maryszczak czy chce Pan aby Pana pismo zostało zamieszczone na stronie dla 

Radnych? 

 

Radny Wojciech Maryszczak: 

Tak. 

 

Radny Krzysztof Łobos: 

Chciałbym zwrócić uwagę, że z zawiadomieniu na serwisie radnych w jednym tytule jest błędnie podany nr 

sesji. 

 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Posiedzenie zakończono o godz. 16
30

 
 

Protokołowała: A. Kopeczek 

 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej w Kietrzu 

  

 

         Czesław Gil 

 


